
Støre, hvorfor?

Hvorfor går du over hodet på meg og folket og anerkjenner 
Palestina, en stat som ennå ikke eksisterer? 
Hvorfor er ikke dette i det minste behandlet i Stortinget 
først?
Anerkjennelse kommer når det er noe å anerkjenne! 
Skjønner du det?
Ta tingene i riktig rekkefølge! 
Det er krefter i midtøsten regionen som bestemmer! Får 
man ikke de med på laget så misslykkes man! 
Så enkelt og så vanskelig er det!

Støre, still og få svar på de riktige spørsmålene, så har du 
en sjanse til at verden  kommer seg videre! 

Jeg skal ikke gjøre jobben for deg, men jeg vil gjerne vite 
hvem som ligger bak og holder liv i Hamas og andre 
tilsvarende militante terror organisasjoner i regionen?
Et hint! Jeg mener at palestinere og israelere har lik rett til å
bo og leve i fred i regionen!.

Aktiver FN! Dette er deres jobb! Hva er det vi betaler dem 
for?


